
SPF Vikbolandet

Styrelsemöte 2017-11-08 Protokoll nr 08
Plats; Östra Husby Bygdegård

Närvarande: Lars Anderson, Magnus Arnoldson, Siv Hellström.
Stig Botvidsson, Gunilla Nensén-Johansson.
Valberedningsordförande Monica Helgesson

Frånvarande; Agneta Carlberg, Irène Crona, Paul Finèr.

§ 1 Sammanträdet Öppnas 
Ordförande Lars Anderson Hälsade alla välkomna och förklarade
mötet öppnat.

§ 2 Dagordning 
Utsänd dagordning fastställdes efter tillägg under övriga Frågor.

§ 3 Föregående Protokoll.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§4 Val av protokolljusterare.
Till protokolljusterare valdes Siv Hellström

§ 5 Ekonomin.
Lars Anderson meddelade att kassan för närvarande är – 2.500;- 

§ 6 Medlemsutveckling. 
Lars meddelade att 3 nya vill komma med. Vi är nu 413 medl.

§ 7 Ordförandekonferens
Lars berättade om en mycket blåsig konferens. Eva Erikson pratade om 
skattefrågor och hälsorisker om man ej tar vaccin mot lunginflammation,
bältros och influensa. Eva Öman talade om hur vi ska få behålla våra 
medlemmar.  Vi är 265000 medlemmar, i hela landet

§8  Seniorevent den 1-2 november
Gunilla Johanson och Irène Crona, stod  i seniorernas monter och 
informerade om SPF

§ 9 Valberedning
Lars hälsade Monika Helgesson välkommen. Monika informerade om  
valberedningens svårigheter att hitta nya styrelsemedlemmar. De 
nuvarande i styrelsen stannar kvar.



§10 Program 2018
Lars kollar med Gunilla Magnusson när sockenombuden skall 
träffas om programmen under 2018

§11 Övriga frågor
Siv Hellström föreslog att det skulle vara trevligt om man hade någon 
som kunde visa handikapphjälpmedel på träffpunkten .
Siv tycker att vi bör ta hand om ny medlemmar bättre när de kommer 
första gången.

Ordföranden Lars Anderson tackade för visat intresse och förklarade
mötet avslutat.

Vid protokollet 
Magnus Arnoldson

Justerat
Lars Andersson Siv Hellström


